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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 44/2021  

XLIV Sesja w dniu 20 października 2021  
Obrady rozpoczęto 20 października 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:36 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XLIV sesję - online. Odczytał listę obecności. Radni potwierdzili 
swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez potwierdzenie obecności w 
systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił  prośbę o wprowadzenie do porządku nw. projektów:  

1/ w sprawie wydatków, które nie wygasaj z upływem roku budżetowego 2021; 

2/ w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia 
międzygminnego z gminą Prażmów w sprawie powierzenia tej gminie części zadań związanych z 
lokalnym transportem zbiorowym; 

3/ w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia 
międzygminnego z gminą Lesznowola w sprawie powierzenia tej gminie części zadań związanych z 
lokalnym transportem zbiorowym.  
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej jako 
działka ewidencyjna nr 439/2 i 439/3 obr. Jazgarzew /pkt 6.4/ 
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Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad 
 
1) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wydatków, które nie wygasaj z upływem roku 
budżetowego 2021 
Głosowano: o uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wydatków, które nie wygasaj z 
upływem roku budżetowego 2021.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
wprowadzono w pkt 2 
 
2) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno do podpisania porozumienia międzygminnego z gminą Prażmów w sprawie powierzenia tej 
gminie części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym 
Głosowano: o uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia międzygminnego z gminą Prażmów w sprawie 
powierzenia tej gminie części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
wprowadzono w pkt 3 
 
3) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno do podpisania porozumienia międzygminnego z gminą Lesznowola w sprawie powierzenie 
tej gminie części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym 
Głosowano: o uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia międzygminnego z gminą Lesznowola w sprawie 
powierzenie tej gminie części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
wprowadzono w pkt 4 
 
4) Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno 
prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 439/2 i 439/3 
obr. Jazgarzew /pkt 6.4/  
Głosowano: Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę 
Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 
439/2 i 439/3 obr. Jazgarzew /pkt 6.4/ .  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) 
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Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hanna Krzyżewska 
zdjęto z porządku obrad 
 
2. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Nie złożono uwag do protokołu z dnia 22 września 2021 r. 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

Przyjęto protokoł z XLIII/2021 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 września 2021 r. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres od 22.09.-20.10.2021 r. omówił: 

- projekty energetyczne i realizacje polityki energetycznej gminy Piaseczno; 

- wybory sołeckie, przedstawił nowo wybranych sołtysów, złożył gratulacje życząc dobrej współpracy –
wybory w Józefosławiu odbędą się w dniu 21.11.21 r.;    

- poinformował o odbytych spotkaniach samorządowych; 

- odbył się Miejsko Gminny Zjazd OSO – przekazał gratulacje dla nowo wybranego Prezesa Hanny 
Kułakowskiej Michalak; 

- Burmistrz przekazał podziękowania za długoletni staż prac dla pani Danuty Świetlik 
dotychczasowego Dyrektora Urzędu Pracy; 

- Kierownictwo oraz Prezydium Rady Miejskiej uczestniczyło w złożeniu gratulacji dla mieszkańców 
naszej gminy z okazji jubileuszu 50- lecia i 60 – lecia pożycia małżeńskiego dokonano wręczenia 
medali Prezydenta; 

- odbyła się premiera filmu Sportowcy w Powstaniu Warszawskim, z wątkiem ostatniego meczu  
piłkarskiego nagrywanego na terenie OSP Grochowa – poleca dystrybucję; w premierze uczestniczył 
Z-ca Burmistrza Robert Widz 

- w przyszłym roku  przypada 100 lecie piaseczyńskiego Sportu - trwają przygotowania do obchodów 
jubileuszu na terenie obiektu w Żabieńcu; 

- na terenie piaseczyńskiej kolejki, odbyły się obchody 100 lecia powstania PKP przy udziale 
Przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego oraz Piaseczyńskiego Towarzystwa Kolejki Wąskotorowej;   

- z okazji MEN wręczono wyróżnienia i nagrody dla nauczycieli i pracowników oświaty na wnioski 
dyrektorów placek oświatowych. Burmistrz dołączył się do gratulacji i złożył podziękowania za trud 
włożony w pracę nad kształtowaniem młodego pokolenia; 
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- Burmistrz przedstawił sytuacje zakażeń wirusem Covid - 19 na terenie gminy, obecnie rośnie 
zagrożenie i dwie szkoły są pod kontrolą  
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
 
Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres od 22.09.-20.10.2021 r. wg dat zdarzeń i czynności, 
w których przewodniczący brał udział: 
 
1/ - w dniu 24.09.2021 udział w uroczystości z okazji 50 i 60 lecia pożycia małżeńskiego par z terenu 
Gminy Piaseczno (wraz z p. Michałem)  
2/ 29.09.2021 - rozpoczęcie roku na Uniwersytecie III wieku  
3/ 19.10.2021 Dzień Seniora w Piasecznie organizowany przez Oddział Rejonowy Polskiego Związku 
Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Piasecznie  
4/ Wiceprzewodniczący Michał Rosa współpracował  z Młodzieżową Radą Gminy Piaseczno oraz był 
uczestnikiem pracy komisji wyborczej  
5/ Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu 
historycznego  
6/ Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach 
kierownictwach Gminy (on Line)  
7/ Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady 
Miejskiej oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z Burmistrzem, brał udział 
kontaktach z mieszkańcami  
9/ Przewodniczący na bieżąco prowadził sprawy organizacyjne i współpracę z Biurem Rady Miejskiej 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 
wnioski złożone pisemnie i odczytane przez Sołtys wsi Jesówka (wnioski przesłano drogą mailową).: 
1/ uwzględnienia w budżecie gminy Piaseczno na rok 2022 funduszy na nabycie działki w celu 
urządzenia na niej placu zabaw i siłowni plenerowej;  
2/ uwzględnienia w budżecie gminy Piaseczno na rok 2022 funduszy na wykonanie ok. 4 metrowej 
nakładki asfaltowej na ul. Czapli w Jesówce 
3/ o ustawienie tabliczek z nazwą ulicy Konika Polnego na skrzyżowaniu z ul. Dzikich Gęsi, ich brak 
powoduje duże utrudnienia; 
4/ o wykonanie oświetlenia chodnika ulicy Konika Polnego oraz wschodniej strony ulicy Źródlanej w 
Jesówce 
5/ o ustawienie wiat przystankowych z ławkami przy przystankach autobusowych „Jesówka 01” i 
„Jesówka 02” 

6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki Burmistrza 
do projektu uchwały: 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr  694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22 grudnia 2020 r. - sesja 20.10. 2021 r. 

     

     

Wydatki 
bieżące     
     

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ UZASADNIENIE 
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-110 000 70095 §4300 INW 

Na wniosek Wydziału Inwestycji zmniejsza się 
wydatki w rozdziale 70095 na zakupie usług 
pozostałych dotyczących prac rozbiórkowych w 
budynkach komunalnych o kwotę 110 000 zł 
w związku z analizą wykonania wydatków. 

+300 000 60016 §4270 IT 

Na wniosek Wydziału Utrzymania Infrastruktury i 
Transportu Publicznego w rozdziale 60016 
zwiększa się wydatki o kwotę 300 000 zł na 
zakupie usług remontowych w celu zabezpieczenia 
środków na rozszerzenie umowy w ramach 
remontu dróg gminnych. 

+1 000 000 90015 §4260 IT 

Na wniosek Wydziału Utrzymania Infrastruktury i 
Transportu Publicznego w rozdziale 90015 
zwiększa się wydatki o kwotę 1 000 000 zł na 
zakup energii w związku ze wzrostem liczby 
punktów zużycia energii elektrycznej oraz nowych 
umów zawieranych z  dostawcą energii 
elektrycznej na potrzeby oświetlenia ulicznego i 
sygnalizacji drogowej. 

+50 000 60002 §4210 UTP 
Na wniosek Wydziału Utrzymania Terenów 
Publicznych w rozdziale 60002 zwiększa się 
wydatki o kwotę 100 000 zł na zakup materiałów i 
wyposażenia (50 000), na zakup usług 
remontowych (20 000) oraz na zakup usług 
pozostałych (30 000) z przeznaczeniem na 
utylizację zużytych podkładów kolejowych, zakup 
podrozjezdnic i remont awaryjny dachu budynku 
technicznego. 

+20 000 60002 §4270 UTP 

+30 000 60002 §4300 UTP 

    
 

Zadania 
inwestycyjne 
- zał.2     
     

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ Nazwa zadania ; UZASADNIENIE 

-450 000 60016 § 6050 IT 

ZADANIE:  Przebudowa drogi ul. Osiedlowej w 
zakresie odwodnienia. UZASADNIENIE: Zadanie 
"Przebudowa drogi ul. Osiedlowej w zakresie 
odwodnienia" zostaje wprowadzona do WPF. Plan 
na 2021 rok - 50 000 zł. Plan na 2022 rok - 450 
000zł. Razem koszty zadania: 500 000 zł. 
Niniejsza zmiana wynika z braku możliwości 
pełnego wykonania zadania w 2021 roku. W roku 
2021 zostaną wykonane prace przygotowujące 
teren do inwestycji. Główne roboty drogowe 
polegające na ułożeniu kanału odwodnieniowego 
w pasie ul. Osiedlowej na długości ok. 340 m 
zostaną wykonane do końca czerwca 2022. 

-1 619 000 92195 §6050 INW 

ZADANIE: Modernizacja zabytkowego budynku 
Poniatówki w Parku Miejskim - projekt + realizacja.    
UZASADNIENIE:  W związku z rezygnacją przez 
Wykonawcę z zawarcia umowy na realizację 
zadania  pt. "Modernizacja zabytkowego budynku 
Poniatówki w Parku Miejskim - projekt + realizacja" 
wnioskuję o przesunięcie środków z roku 2021 na 
lata 2022- 2024, celem wyłonienia nowego 
Wykonawcy robót.  
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Fundusz 
sołecki - 
zał.4 

   

 

     
1 Dodatkowy wniosek  
Na wniosek Sołectwa  miejscowości Grochowa P ęchery  rezygnuje si ę z realizacji zadania w ramach 
funduszu sołeckiego „Dotacja do fotowoltaniki dla jednostki OSP Grochowa" ( 3 000 zł ), jednocześnie 
zwiększa si ę wydatki w wysokości 3 000 zł na zadaniu „Montaż szyldu podświetleniowego na budynku 
OSP Grochowa". 

2 zmiana wniosku sołectwa (poprzedni wniosek był uj ęty w pierwotnym projekcie uchwały) 

Na wniosek Sołectwa  miejscowości Siedliska rezygnuje si ę z realizacji zadań w ramach funduszu 
sołeckiego "Wykorytowanie i zakup kamiennego tłucznia na odcinku drogi gminnej Kamyczkowej, na 
terenie sołectwa Siedliska (zakup, rozplantowanie, itp.)" ( 35 000 zł) oraz "Zakup i rozplantowanie 
kamiennego tłucznia na drogi gminne na terenie sołectwa Siedliska" ( 5 000 zł ), jednocześnie wprowadza 
się zadanie: "Poprawa nawierzchni dróg gminnych" ( 40 000 zł ). 

 

- opinie komisji: 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji zadań z 
zakresu sportu i rekreacji, ujętych w projektach z pkt. 6.1, 6.2, i dot. stypendiów 
Głosowano : W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.12.2020 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta 
 
2) w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 
 
Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały. 
komisje nie opiniowały projektu  
Głosowano : w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta 
 
3) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia 
międzygminnego z gminą Prażmów w sprawie powierzenie tej gminie części zadań związanych z 
lokalnym transportem zbiorowym 
 
Włodzimierz Rasiński, Naczelnik IT zreferował projekt uchwały. 
Głosowano : w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumienia międzygminnego z gminą Prażmów w sprawie powierzenie tej gminie części zadań 



 Protokół z obrad XLIV  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 20 października 2021 r. 

 

7/12 
 

związanych z lokalnym transportem zbiorowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta 
 
4) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia 
międzygminnego z gminą Lesznowola w sprawie powierzenia tej gminie części zadań związanych z 
lokalnym transportem zbiorowym 
 
Włodzimierz Rasiński, Naczelnik IT zreferował projekt uchwały. 
Głosowano : w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumienia międzygminnego z gminą Lesznowola w sprawie powierzenia tej gminie części zadań 
związanych z lokalnym transportem zbiorowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała podj ęta 
 
5) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. z 
późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2021-2037. 
 
Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawki nie wynikające z 
podjętej uchwały budżetowej 
tj.: Przebudowa elementów drogi ul. Puławskiej w roku 2022 dofinansowanie obecnego panu 
sfinansowania zadania z kwoty 2 000 000,- poprzez zwiększenie kwoty o 4 830 034,- zł. plan na rok 
2022 wyniósłby 6 830 034,- zł 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji i Komisji Sportu przed autopoprawką 
 
Wniosek Radnego  
  
1. o zdjęcie autopoprawki dotyczącej przebudowy drogi Puławska - Kościuszki 
 
Głosowano w sprawie : zdjęcie autopoprawki dotyczącej przebudowy drogi Puławska i Kościuszki.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Wniosek przyj ęty 
 
Głosowano: W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.12.2020 r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2021-2037.  (projekt poprawiony wg wniosku) 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podj ęta 
 
6) W sprawie skargi Pawła P. na bezczynność organu wykonawczego gminy w sprawie rozwiązania 
problemu organizacji ruchu na ul. Słonecznej w Chyliczkach. 
Referował Bogdan Temoszczuk - Kontrola Wewnętrzna. 
Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństw Adam Marciniak przedstawił informację o negatywnej 
opinii dot. ww. projektu, natomiast pozytywnie zaopiniowano projekty z poz.8-14 i 16-17 
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Hanna Krzyżewska przedstawiła pozytywną opinię 
komisji 
Głosowano: W sprawie skargi Pawła P. na bezczynność organu wykonawczego gminy w sprawie 
rozwiązania problemu organizacji ruchu na ul. Słonecznej w Chyliczkach.  
Wyniki głosowania  
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (9) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur Maicki, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska 
PRZECIW (11) Izabella Górzyńska, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska 
Uchwała nie podj ęta 
 
zdjęty projekt poniżej  
7) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości 
oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 439/2 i 439/3 obr. Jazgarzew. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno udziału w wysokości 
1/20 w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Elektronicznej w obr. 18 m. Piaseczno. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekty uchwał od nr 6.8 - 6.11 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię odnośnie 
projektów w pkt. 8-11 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 
pozytywną opinię odnośnie projektów w pkt. 8-12, 16 i 17 
Pozytywne opinie Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Polityki 
Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno udziału w wysokości 1/20 
w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Elektronicznej w obr. 18 m. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podj ęta 
 
9) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości, 
położonej w miejscowości Gołków gm. Piaseczno przy ul. Gołkowskiej. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt  
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano: W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości, położonej w miejscowości Gołków gm. Piaseczno przy ul. Gołkowskiej.  
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Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych  
BRAK GŁOSU (1)Izabella Górzyńska 
Uchwała podj ęta 
 
10) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 18 m. Piaseczno przy ul. Armii Krajowej. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt  
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 18 m. Piaseczno przy ul. Armii Krajowej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta 
 
11) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 0019-Józefosław. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt  
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w obrębie 0019-Józefosław..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta 
 
12) W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
Referował Rafał Żytkowski 
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano: W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie  
 
13) W sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzania ścieków i 
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przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
Referował Włodzimierz Naczelnik IT 
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano: W sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzania ścieków i 
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
14) W sprawie uchylenia uchwały nr 754/XXXV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 lutego 
2021r. w sprawie zmiany uchwały nr 722/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 
2021r. w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Senior+. 
Pozytywne opinie komisji 
Dyrektor MGOPS Wioletta Urban zreferowała projekt uchwały 
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano: W sprawie uchylenia uchwały nr 754/XXXV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 
lutego 2021r. w sprawie zmiany uchwały nr 722/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 
stycznia 2021r. w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Senior+.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie  
 
15) W sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych za 
osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym. 
Referował Dyrektor GOSiR Marek Frącz 
Pozytywna opinia komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano: W sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów 
sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub 
krajowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta jednogło śnie  
 
16) W sprawie nadania nazwy ulicy położonej we wsi Bobrowiec w Gminie Piaseczno: „JEŹDZIECKA” 
drodze wewnętrznej oznaczonej w obowiązującym planie symbolem 7 KDW 
Anna Pakulińska  Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano: W sprawie nadania nazwy ulicy położonej we wsi Bobrowiec w Gminie Piaseczno: 
„JEŹDZIECKA” drodze wewnętrznej oznaczonej w obowiązującym planie symbolem 7 KDW.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
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Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta  
 
17) W sprawie nadania nazwy ulicy położonej we wsi Bobrowiec w Gminie Piaseczno: „MAGICZNA” 
drodze wewnętrznej oznaczonej w obowiązującym planie symbolem 27 KDW. 
Anna Pakulińska  Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano: W sprawie nadania nazwy ulicy położonej we wsi Bobrowiec w Gminie Piaseczno: 
„MAGICZNA” drodze wewnętrznej oznaczonej w obowiązującym planie symbolem 27 KDW.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta 
 
18) W sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Piasecznie wobec planowanych zmian w prawie 
oświatowym. 
Sekretarz Arkadiusz Czapki odczytał projekt uchwały 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Beata Walczak odczytała stanowisko  
Magdalena Woźniak Radna złożyła wniosek o wykreślamy słowa „Komisja Oświaty” a w ich miejsce 
wpisanie „Rady Miejskiej w Piasecznie” 
 
Radni zagłosowali aby w treści stanowiska zmienić zapisy w miejsce słów „Komisja Oświaty” wpisać 
„Rady Miejskiej w Piasecznie” tj.:  
  
wniosek o wykreślenie w załączniku do uchwały słów Komisja Oświaty i wstawienie odpowiednio Rada 
Miejska 
 
Głosowano: wniosek o wykreślenie w załączniku słów Komisji Oświaty i wstawienie Rady Miejskiej.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
wniosek przyj ęty 
Radna Renata Mirosław uważa, że ustawą dot. planowanych zmian w prawie oświatowym powinni 
zajmować się parlamentarzyści nie samorząd , dlatego będzie głosować przeciw projektowi uchwały. 
Radny Artur Maicki zwrócił uwagę, na wydatki gminy Piaseczno to prawie połowa budżetu naszej 
gminy już od wielu lat, dlatego też to najważniejsza sprawa naszego samorządu. 
Radna Katarzyna Wypych poparła przedmówce, nie tylko w kwestii finansowej skutki zmian będą 
zasadniczo wpływać na wydatki, Radni Rady Miejskiej mają prawo zając stanowisko wobec 
proponowanych zmian. Przedstawione propozycję zmian ustawoowych 
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Piasecznie wobec planowanych zmian w prawie 
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oświatowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta 
 
7. Wolne wnioski. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Beata Walczak złożyła wszystkim Nauczycielom oraz pracownikom 
oświaty serdeczne życzenia z okazji ich święta i podziękowała im za ich pracę. 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady poinformował o zmianie terminów sesji w miesiącu listopadzie i 
grudniu tj.: z 17 listopada na 24 listopada oraz z 15 grudnia na 28 grudnia 2021 r. – godziny 
rozpoczęcia sesji online nie ulegają zmianie. 
 
Mieszkaniec K. M. prosił, aby radni zawnioskowali o namalowanie przejść dla pieszych na ulicy 
Orężnej, są w kilku miejscach ale to niedostateczna liczba wg mieszkańców  
Beata Walczak Radna z tego terenu poinformowała, że nie ma takich zgłoszeń mieszkańców, 
rozpatrzy złożoną propozycję, wspólnie z naczelnikiem wydziału infrastruktury i przedłoży ją do 
Starostwa Powiatowego. droga ulic 
 
8. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 43 sesję o godz. 11:36 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


